
Odpovědi	  na	  otázky	  voličů 
1. V malých městech probíhá výuka v menších skupinkách než v Praze, studenty 

v malých městech tedy odměňujeme za jejich nepružnost. Pokud nám celý 
projekt nezačne rychle přinášet reálné (a velké) peníze, co nejrychleji bych ho 
zrušil. 

2. Ne, anketa hodnotí jenom jeden (byť důležitý) aspekt studia—popularitu 
vyučujících. Dokud nebudeme mít ucelený systém hodnotící všechny důležité 
aspekty studia (jako například celkový objem a důležitost přidaných znalostí), 
vzorečkům bych se vyhýbal. 

3. Ano, ale primární snaha by měla být na straně garantů a rad studijních 
programů a jednotlivých pedagogů. 

4. Ostudou FEL je celkově nízká úroveň organizace prakticky všech procesů, 
která plýtvá potenciálem studentů i zaměstnanců. Chlouba: i přesto jsou 
absolventi FEL povětšinou hodnoceni dobře. 

5. Můj názor na vznik FIT je irelevantní, podstatné jsou názory upřené do 
budoucnosti. Jsem přesvědčen, že postoj k FITu jako ke konkurenci je 
neproduktivní a v důsledku napomáhá skutečné konkurenci. Dále jsem 
přesvědčen, že některé silácké výroky pracovníků FEL na adresu FIT 
vzájemné vztahy spíše zhoršují a že FEL má svoje vlastní máslo na hlavě. 

6. Nejsem absolventem FEL. 
7. Nikdy jsem nebyl senátorem. 
8. S názory doc. Jelínka ohledně ankety nesouhlasím. 
9. Dokud FEL nebude mít opravdu dobrou a dlouhodobou marketingovou vizi, 

se jménem fakulty bych nic nedělal. 
10. Odstoupím, pokud dospěji k názoru, že moje práce v senátu nemá smysl. 
11. Ano, vadí mi to. 
12. Ano. Ano. 
13. Ano. 
14. Jestli se nepletu, 200 započitatelných hodin je zhruba jeden měsíční plat. Mám 

pocit, že v současné situaci by měl senát řešit podstatnější problémy, než je 
tento. 

15. Jsem pro nepovinný tělocvik, ale rozhodnutí by mělo být na garantech a 
radách studijních programů. 

16. Absolventi FELu by měli umět slušně anglicky. 
17. Nejsem příznivcem bezplatnosti, obvykle vychází dráž. Pravidlo „jeden kurz 

zadarmo, další za peníze“ mi přijde dobré. 
18. Ne. Spousta volitelných kurzů má mizernou kvalitu, proto bych se jich raději 

zbavil. 
19. Ano. 
20. Děkan FEL nemusí být člověk zevnitř. 
21. Ano. Ano. 
22. Ano. 
23. Pokud je současná situace špatná (nemám o této věci žádné informace), pak 

ano. 
V Praze, 12. 3. 2010 
Michal Píše, v.r. 


